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 - Kao na kraju svake godine tako je i sad momenat da podvučemo crtu i vidimo šta je urađeno
u predhodnih 12 meseci. Iako je akcenat kluba na mlađim kategorijama, početkom godine je
okupljen i seniorski tim zbog priprema za Regionalnu ligu.   Program rada i priprema je uspešno
sproveden, što je dalo rezultata, a to je drugo mesto u konkurenciji 12 ekipa. Mlađe kategorije
su imale svoja takmičenja, a najbolje se pokazala generacija 1999. godišta, koja je kolo pre
kraja prva na tabeli i obezbedila je plasman na završni turnir prvenstva Vojvodine. Ostvareni
rezultati svakako raduju, ali nikako ne zadovoljaju ambicioznu upravu. U rad je uključeno
nekoliko bivših igrača kluba što će i u buduće biti praksa. U narednoj godini klub će ponovo
upisati novu generaciju dece, afirmisati košarku i nastaviti da ide putem razvoja i uspeha.
Sportski pozdrav.
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